
Generalforsamlingsreferat 

Den 16. april 2023 afholdtes der ordinær generalforsamling i DSAH Rideklub med følgende dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af protokolfører og stemmetæller 

3. Formandens beretning for 2022 

4. Aflæggelse af regnskab 2022 

5. Behandling af indkomne forslag 

6. Fastsættelse af kontingent 

7. Valg af bestyrelse – På valg er Tove Røy og Hanne Ingeborg Møller. 

8. Valg af suppleanter 

9. Valg af revisor 

10. Evt.  

 

Ad punkt 1: 

Til dirigent valgtes Sofie Oehlenschlæger. 

Ad punkt 2: 

Til protokolfører og stemmetæller valgtes Sofie Oehlenschlæger. 

Ad punkt 3: 

Formanden aflagde beretning. Det havde været et stille år i rideklubben. Årets DM stævne havde haft en ringe 

tilslutning, men det havde trods alt været et vellykket stævne. 

Vinder af intern rangliste 2022: 

1. plads: Helena Jodie Byrne & FL Moonshadow, 350 kr. 

2. plads Tove Røy & Padrons Must, 350 kr. 

3. plads Lise Frandsen & A.F. Myrock, 150 kr 



 

Vinder af ekstern rangliste 2022: 

Lise Frandsen & A.F. Myrock, 350 kr. 

Pokalr udleveres ved førstkommende stævne, eller fremsendes hvis ønsket. Pengepræmier udbetales via 

Mobilepay efter henvendelse til kasserer Jannie Østergaard. 

 

Ad punkt 4: 

Regnskabet blev gennemgået af formanden. Det havde været et år med underskud. Dette skyldes blandt andet 

den ringe tilmelding til DM stævnet, og også et mindre antal medlemmer. Det blev aftalt at man skal være 

bedre til at få indsamlet kontingent fra DSAH for stutterimedlemsskaberne.  

Det blev vedtaget at der skal laves 'kigge-adgang' til foreningens konto for bestyrelsesmedlemmerne, så det 

ikke kun er kasseren der har adgang. Jannie vil igangsætte dette. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

Ad punkt 5: 

Punktet frafaldt idet der ikke var indkommet forslag. 

 

Ad punkt 6: 

Kontingentet blev fastsat til kr. 450 for senior og kr 250,00 for junior 

I januar kunne man opnå medlemskab for kr. 350,00 for senior og kr. 175,00 for junior. Dette havde 

rideklubben også gjort i 2022 med god effekt. 

 

Ad punkt 7: 

Tove Røy og Hanne Ingeborg Møller genvalgtes. 

 

Ad punkt 8: 



Trine V. Kristensen genvalgtes som suppleant. 

 

Ad punkt 9: 

Revisor genvalgtes. 

Ad punkt 10: 

Der blev spurgt ind til EM, og om interessen for at afholde det. Bestyrelsen vil meget gerne afholde EM, og det 

blev besluttet at vi anmoder DSAH om at søge om lov til at afholde stævnet. Det største problem for 

rideklubben er western-afdelingen, men her må man søge muligheder for hjælp i udlandet.   

Det blev talt om, hvorvidt rideklubben skal afholde distancestævner. Det blev konkluderet at der er rigtig 

mange gode muligheder for at starte distance i danmark, og vi i rideklubben ikke behøver at ind på det marked. 

Bestyrelsen har heller ikke de rette forudsætninger for at afholde dette. 

Der fremkom ikke yderligere væsentlige kommentarer til punktet, og dirigenten hævede forsamlingen med tak 

for god ro og orden.  

 

 

 

 

 

 


